
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren
Transportministeren

Dato: 8. september 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål BØ
Hvad mener ministeren om håndteringen af klapning af store mængder slam i Køge 
Bugt som følge af etableringen af Lynetteholmen? Og hvordan vil ministeren sikre, at det 
lokale vandmiljø i og omkring Køge Bugt ikke lider overlast som følge af klapningen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Jensen (V).

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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